
Årsberetning 2018 
Søndre Nittedal Arbeiderforening 

(SNA) 
 

Tillitsvalgte 2018: 
 
Leder:    Celia Calkin Hansen 
Nestleder:   Zeeshan A Sheikh 
Sekretær:   Ole-Erik Yrvin 
Kasserer:   Nina Lailey 
Styremedlemmer:  Hege Gromsrud 

Omer Naseer Ahmed 
    Jørgen O. Sandvik, trakk seg pga flytting april 2018.  

Jann Schlichting rykket opp fra varamedlem til styremedlem.  
 
Varamedlemmer  Lars-Erik Hvidsten  
    Odd Arne Rønning 
         
Revisorer:   Roy Cato Einarsen 

Håkon Moen  
 
Varingens årsmøte:  Ingen stilte 
     
Representanter til  Velges av styret blant styrets medlemmer i forkant  
Årsmøtet i Folkets Hus: av årsmøtet. 
   
Valgkomite:   Roy Cato Einarsen 
    Jann Schlichting 
     
 
Representasjon: 
Fylkestinget:   Ole-Erik Yrvin (Vara) 
Formannskapet: Zeeshan A Sheikh og Oluf Sandvik 
     
 
Kommunestyret:  Oluf Sandvik (frem til februar 2018) 

Zeeshan A Sheikh 
Ole-Erik Yrvin 
Knut A Kibsgaard  

 
 
Nittedal Arbeiderparti: Nestleder  Zeeshan A. Sheikh 

Styremedlem Lars Erik Hvitsten 
Styremedlem  Hege Gromsrud 
Varamedlem           Omer Naseer Ahmed 
Varamedlem Celia C. Hansen 

 
 
 



 
SU Ulverud Skole:  Celia C. Hansen, politisk representant 
 
 
Nominasjonskomitè 2019:  Hege Gromsrud 
    Vara: Håkon Moen, Jann Schlichting 
     
 
Programkomitè 2019: Ole-Erik Yrvin 
    Celia C. Hansen 
    Zeeshan A. Sheikh 
 
Medieutvalget:  Omer Naseer Ahmed 
(venter oppstart)  Celia C. Hansen 
 
Ad Hoc utvalget:  Lars Erik Hvitsten, Leder 
    Jann Schlichting 
    Celia C. Hansen 
 
Risørkomitèen:  Lars Erik Hvitsten 

 
  



Virksomheten i SNA 2018: 
 
Det er avholdt 7 styremøter i 2018, samme som året før. I tillegg har vi arrangert 1. mai lunsj og julebord 
i slutten av november, begge for alle Arbeiderpartimedlemmer på tvers av Nittedal.  
Dessverre har medlemsmøte for medlemmene i Søndre ikke vært organisert i 2018, men er under 
planlegging med foreløpig tema ‘innhold i skolen’ 2019.  
 
Styret har vært aktivt og tatt opp mange politiske saker til diskusjon.  
Pr. 31.12.2018 – var vi 54 medlemmer, mot 57 medlemmer ved utgangen 2017. Vi har ikke kunnet 
bruke mye direkte tid på verving i år, på lik linje med Nittedal AP, men vil fokusere på dette i året som 
kommer (også mht valget 2019).  
 
1. mai 2017: 
Som tidligere år ble dagen feiret på en meget verdig måte. Lagets sekretær bekranset minnesbautaen 
for kruttverksarbeiderne på Nittedal kirkegård, sammen med leder og styremedlem. Alle tre m.fl. var 
også tilstede under markeringen på Døli.  
SNA holdt årets lunsj, som ble en meget hyggelig samling på Folkets Hus med taler Nina Sandberg fra 
Arbeiderpartiet.  
 
Nittedal Arbeiderparti: 
Våre tillitsvalgte til kommunepartiet har deltatt på styremøter, og flere av våre medlemmer har møtt på 
møtene i kommunepartiet. Vår nestleder, også nestleder i Nittedal Arbeiderparti, har drevet partiet 
sammen med leder Ann-Karin Pettersen. SNA er også representert med flere medlemmer i ulike 
kommitèer, hvor mange har vært svært aktivte gjennom 2018.  
 
Risørsamlingen 2018: 
Alle tillitsvalgte fra Nittedal Arbeiderparti, Hak/Rot og SNA fikk delta på en 2 dagers samling i Risør for 
å samarbeide og diskutere Nittedals Arbeiderparti sin politikk det kommende året og fremover. Med 
gode samtaler, samlinger, diskusjoner og samvær fikk vi alle god nytte av denne samlingen. I etterkant 
har vi laget en Risørerklæring hvor alle ønsker et aktivt og inkluderende Arbeiderparti i Nittedal med 
plass i den lokalpolitiske debatten.  
 
Folkets Hus (FH): 
Det nye styret i FH har jobbet godt og effektivt, og har god kontroll på utgiftene til FH. De jobber for å 
planlegge fremtidens FH og funksjon i Søndre Nittedal og Nittedal generelt, samt tar vare på 
nåværende leietakere.  Leder har lagt frem arkitekttegninger og tanker så langt for FH til styret i SNA. 
Fremdrift og avgjørelser fra Nittedal Kommune og Coop er i prosess.  
 
Varingen Eiendom AS: 
Dokumentasjonen ved årsskiftet bekrefter at foreningen fra sommeren 2017 er medeier og representert 
i Varingen Eiendom A/S, Varingens bygg i Hadelandsveien 673. Selve avisutgivelsen er nå organisert 
ved at Amedia overtok Varingens avisproduksjon. Nå ved årsskiftet skaffet styre seg protokollen fra 
generalforsamlingen i Varingen Eiendom fra mai 2018, og den vedlegges denne årsmeldingen. Se 
spesielt vedtektsendringene som er tatt inn i selve protokollteksten. Kontakten mellom vår 
representasjon i Varingen bør bedres, og styret har tatt dette opp med valgkomiteen i forkant av dette 
årsmøtet. 
 
Valgkamp 2019: 
Leder må velges, og vi må fremover stå samlet for å nå målet om å vinne kommunevalget i år. Her vil 
det etterhvert bli lagt ned innsats på tvers av verv. Mange er allerede involvert i program- og valgkomitè.  
 

https://www.purehelp.no/m/company/details/varingeneiendomas/917079609
https://www.ntbinfo.no/pressemelding/amedia-overtar-varingen?publisherId=11014241&releaseId=15542453


Julebordet på Cafè Hagan (FH): 
Det ble i 2018 arrangert et julebord for alle medlemmer samt leietakere og ansatte i FH den 31. 
november. Ca. 35 stykker var påmeldt, med både gamle og nye medlemmer. Leder ønsket alle 
velkommen og Ordfører fortalte litt om den politiske situasjonen i bygda.   
 
 
Vi håper at 2019 vil bli et like aktivt og godt år for Søndre Nittedal Arbeiderforening, samt at 
valgkampen og kommunevalget gjør at Arbeiderpartiet står enda sterkere i bygda.  
 
 
 
 
 

 
Hagan, 16. januar 2019 

 
Styret 

Celia C. Hansen/Leder             Zeeshan A. Sheikh/Nestleder          Ole-Erik Yrvin/Sekretær 
 
 
 
Nina Lailey/Kasserer           Hege Gromsrud, Jann Schlichting, Omer Naseer Ahmed/Styremedl. 
 


